
 

Εκπαιδευτικός: Τσουμάνη Ελπίδα 

Θυμάμαι ξανά… 

 

 

 

 

 

 

 

 

Το αυ σε κάποιες λέξεις διαβάζεται αφ και σε κάποιες αβ. 

Το ευ σε κάποιες λέξεις διαβάζεται εφ και σε κάποιες εβ. 

 

 

 

 

αυ 

ευ 



 

Εκπαιδευτικός: Τσουμάνη Ελπίδα 

▪ Αφού κοιτάξω προσεκτικά τους παραπάνω κανόνες που 

συναντήσαμε στο βιβλίο «Γεια σας», διαβάζω δυνατά τις λέξεις: 

 

ουρανός  κουτάλι  γουρούνι  λουλούδι  

αίμα   γυναίκα μαχαίρι είναι   πηγαίνω  σημαία  

πιάτο   κεράσια  καμιά  διαβάζω  κουτάλια  βιασύνη  

οικόπεδο  οικογένεια  οικοδομή  πλοίο  μοιράζω  κοιμάμαι 

είδα   υγεία   εκεί   χειμώνας  είσοδος  εκείνο  

αυλή   πύραυλος  ναύτης  κεραυνός  αυτί 

Δευτέρα  Παρασκευή  ευτυχία  ζευγάρι  χορεύτρια 

 

 

▪ Συλλαβίζω τις λέξεις. 

 

χελιδονάκια  κατοικία  

φοβάμαι  πολλοί  

πιάτο  σκουφάκι  

παίζω  κουλούρι  

κοιμάται  πεταλούδα  

ανεβαίνουμε  αυτοκίνητο  

βιαζόμαστε  ευτυχισμένος  

ψυγείο   ηφαίστειο  

μαγειρεύω  κατοικία  

 

 

Βάζω - (παύλα) 

ανάμεσα στις 

συλλαβές 

 

Θυμάμαι τα: ου  αι   ια   οι   ει   αυ   ευ 



 

Εκπαιδευτικός: Τσουμάνη Ελπίδα 

▪ Αφού κοιτάξω ξανά τους παραπάνω κανόνες διαβάζω δυνατά τις 

λέξεις: 

 

στέμμα  κάστανο  στεφάνι  αστερίας  σταγόνα 

πετσέτα κατσαβίδι κατσαρόλα πίτσα  τσάντα 

τζάκι   πιτζάμα  τζατζίκι  ταξιτζής  τζάμι 

τύμπανο  κουμπί  μπανάνα  κόμπος  λάμπα 

ντομάτα  πέντε  κοντός  φουντούκι  φάντασμα 

άγκυρα  αγκαλιά  δαγκώνω  αγκάθι σαλιγκάρι 

αγγίζω  αγγούρι  φεγγάρι  άγγελος 

 

 

 

▪ Συλλαβίζω τις λέξεις. 

 

αστείο  μπουκάλα  

φουστάνι  λαμπάδα  

κοτσιδάκια  φουντωτός  

κατσαρόλα  τεντώνω  

τζίτζικας  ντύνομαι  

μελιτζάνα  πιγκουίνος  

καφετζής  Καραγκιόζης  

μπαστούνι   σφουγγάρι  

 

 

Βάζω - (παύλα) 

ανάμεσα στις 

συλλαβές 

 

Θυμάμαι τα: στ  τσ   τζ   μπ   ντ   γκ   γγ    



 

Εκπαιδευτικός: Τσουμάνη Ελπίδα 

 

✓ Όπως φαίνεται και από την εικόνα του βιβλίου «Γεια σας», χρησιμοποιούμε 

τα διαλυτικά όταν θέλουμε να διαβάσουμε δύο φωνήεντα χωριστά το ένα 

από το άλλο  (π.χ. αι, ει, αυ, ευ, ου). 

✓ Όταν το πρώτο από τα δύο γράμματα είναι τονισμένο, δε βάζουμε διαλυτικά. 

(π.χ. άι, έι, άυ, έυ, όυ). 

 

 

▪ Βάζω πρώτα τόνους και έπειτα διαλυτικά σε όσες λέξεις 

χρειάζεται. 

 

γαιδαρος  Μαιος Μαιου ρολοι  μαιντανος 

λαικη   φαι  νεραιδα ταιζω  μαιμου 

αυπνος  κοροιδο  κοροιδευω τσαι  

 

Θυμάμαι τα διαλυτικά 


